
 

Referat fra møde i 
Egtved Udviklingsråd 

 

Dato:  
07.04.2022 kl. 19.30 

Mødested: Roberthus  

Mødeleder/referent 

Inger/ Kirsten 

Deltagere: Inger Pabst, Torben 

Mølby, Erik Jacobsen, Flemming 

Nielsen, Kari Hougaard, Mette List og 

Kirsten Jensen 
 

Afbud:  
Thyra Carøe, Henrik 
Eriksen 

 

Dagsorden: 

 

 

1. Opfølgning på 

fællesmødet vedr. 

Tinghøj 

 

 

 

 

 

2. Kari slutter i 

Udviklingsrådet 

 

 

 

 

 

 

3. Velkommen til Mette List 

 

 

 

 

4. Konstituering af Egtved 

Udviklingsråd pr. 1.4.22 

 

 

 

 

 

 

5. Fordeling af 

arbejdsopgaver 

 

 

 

6. Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Referat: 

 

 

1. 

Inger har ikke fået tilbagemeldinger fra nogen.  

Flere muligheder for vores reaktion blev drøftet. 

Vi besluttede at afvente voksenudvalgets tilbagemelding eller 

dagsordenen for deres næste møde. 

 

 

2. 

Stor tak til Kari for mange års konstruktivt og dygtigt arbejde 

i udviklingsrådet. Kari har ønsket at træde ud af bestyrelsen, 

men vil gerne hjælpe med ad hoc-opgaver eller som 

konsulent. 

Kari orienterer Dorte om, at hun fremover ikke kan være 

butikkernes repræsentant i Udviklingsrådet. 

 

3. 

Velkommen til Mette List, som er ny suppleant i 

Udviklingsrådet. Vi glæder os til at skulle nyde godt af din 

ekspertise. 

 

4. 

Formand: Inger Pabst 

Næstformand: Torben Mølby 

Kasserer: Flemming Nielsen 

Sekretær: Kirsten Jensen/Thyra Carøe 

Medlemmer: Troels Eriksen, Henrik Eriksen 

Suppleanter: Erik Jacobsen, Mette List og Helle Wiese 

 

5. 

Oversigten over arbejdsopgaver i Udviklingsrådet blev 

reguleret, og Mette fik tildelt nogle arbejdsområder. 

 

 

5. 

Sidste nyt på udstykningen på Dulmosevej: Det vil koste 3,1 

mio. kr at få området gravet ud. Det skal betales af ejerne. 

Det vil gøre byggegrundene ca. 50.000 kr dyrere pr. stk. 

 

Idrætsforeningen har travlt med Egtved Festival, padelbane, 

Kulturum og den ekstraordinære generalforsamling den 27. 

april pga. manglende formand, næstformand og sekretær. 

 

Inger, der er lokalrådenes repræsentant i Vejle Ådals 



 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

gruppen, refererede fra deres sidste møde. Der kommer en 

høringsperiode. Der er møde hver 3. måned. Mette deltager 

fremover sammen med Inger. 

 

Torben har haft møde i Roberthusgruppen:  

Slagteriet i Vejle lukker. Der flyttes derfor 3 medarbejdere 

herud i Roberthus: En pedel, Per Hein og en medarbejder. 

Der kommer mange nye grupper af brugere pt. i 

mødelokalerne. Dejligt med noget liv. 

Hebsgaard, der i samarbejde med Robert Jacobsen har lavet 

3 store glaskunstværker på 3 x 2 m, har udlånt dem til 

Roberthus i 2 år. 

 

Erik ønsker et punkt på næste dagsorden om en app, der kan 

samle alt om Egtved. 

 

Vedr. en ny video om Egtved, så ønsker Frederik et møde 

med kommunikationsgruppen og nogle fra Udviklingsrådet.  

Vi foreslår onsdag den 4. maj kl. 19.00 i Roberthus. 

Kan Frederik ikke, så afholdes der et ordinært 

Udviklingsrådsmøde i stedet for. 

 

  
 


